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Już w sobotę do gry wrócą Giallorossich. Zespół Rudiego Garcii uda się do

Bergamo, gdzie czeka go ciężki pojedynek z Atalantą. Przedmeczowego

wywiadu dla Corriere dello Sport, udzielił trener zespołu z Bergamo,

Stefano Colantuono. 

 

Roma ma w tym sezonie kłopoty na wyjazdach?

- Ciężko dokonywać porównań między tym i tamtym sezonem. Jedyną rzeczą, którą

zauważam jest to, że utrzymują trend z poprzedniego sezonu, są silni i moim

zdaniem, zmniejszyli dystans do Juve i będą walczyć o mistrzostwo do samego

końca. Roma potwierdziła kadrę z poprzedniego sezonu i dokonała poważnych

zakupów, jest o krok od Juve i ma większe szanse na wygranie sudetto w

porównaniu do poprzedniego sezonu.

 

Garcia zmienił sposób gry?

- Nie sądzę. Roma jest zabójcza, gdy atakuje. W tym sezonie gra w Lidze Mistrzów,

nie można lekceważyć stresu, który generują te rozgrywki. Garcia dobrze zarządza

gra w obydwu rozgrywkach. Mecze z Bayernem nie były testem. Niemiecki zespół

jest jednym z najmocniejszych w obiegu. Te mecze nie były testem. Poza tym

mieliśmy zwyczajną Romę, włączając mecz w Turynie, gdzie porażka nie była

zasłużona. Być może nie zaliczyli ważnego podejścia do niektórych meczów, jak w

Neapolu. Jednak widziałem bardzo innej Romy od tej z poprzedniego sezonu.

 

Trudności Romy pod względem atletycznym?

- Nie wiem, nie mogę oceniać Romy z tego punktu widzenia. To jasne, że jeśli Roma

chce utrudnić życie rywalom, musi naciskać, jednak we wszystkich meczach miała

klarowne sytuacje do zdobycia gola, również w tych przegranych czy gdy

remisowała z Sampą. Dziś wyjazd do Genui jest ciężki dla wszystkich, we Włoszech

liga jest bardziej zrównoważona, trzeba się pocić w pojedynkach ze wszystkimi.

Sampdoria wykonuje pressing już napastnikami. Również my postaramy się

zaatakować, ograniczyć czas i przestrzeń Romie, jednak jeśli się pomylimy z

wyjściem z piłką, oni, dzięki trzem podaniom, znajdą się pod naszą bramką. Mają

niesamowitą jakość.

 

Brak Tottiego?
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- Zawsze lepiej nie mieć go przeciwko sobie. Totti jest Tottim, jest jednym z graczy

klasy światowej, którzy biegają po boiskach, nie tylko we Włoszech. Roma ma

jednak kadrę na wysokim poziomie. Totti i De Rossi są filarami tej drużyny. Ścieżka

kariery obydwu graczy jest bardzo podobna, są tam od wielu lat, są tymi, którzy

wzięli zespół za rękę i kierują go w stronę celów. Ich miłość do drużyny widać w

wyrazie twarzy.

 

Gracz, którego boisz się najbardziej?

- Roma ma wielu niebezpiecznych graczy, Gervinho, Ljajica, Iturbe. Potem ma

pomocników jak Pjanic, Nainggolan i De Rossi. Wymienienie tylko jednego to za

mało.

 

Słowa Garcii o scudetto?

- W piłce, cokolwiek powiesz, znajdziesz zawsze kogoś gotowego do krytyki. Według

mnie zrobił dobrze. Jestem przekonany, że będą walczyć do samego końca. Garcia

zrobił świetną pracę w nowej rzeczywistości, w innej piłce, w krótkim czasie nadał

drużynie wielką głębię. Liczby są po jego stronie.

 

Życzenia dla Atalanty?

- Po raz kolejny utrzymanie z dużym wyprzedzeniem i osiągnięcie liczby punktów z

poprzedniego sezonu. Romie życzę scudetto, to może być właściwy rok na

osiągnięcie tego celu.
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